
 

 Zápis 

z veřejného zasedání obecního zastupitelstva obce Řitka konaného dne 24.6.2022 

v 11:00 hod. v zasedací místnosti OÚ Řitka 

 

 

 

Přítomni: Mgr. Kamil Abbid – starosta obce, Marie Léblová, Martin Bartůněk, Ludvík Filípek, Miloslav 

Matoušek, Jaroslav Papež, Ivo Leitner 

 

Nepřítomni:  Ing. Karel Vašut – omluven 

                                                                               Radek Sňozík - omluven 

 

    

 Hosté: viz presenční listina. 

 

 

Zapisovatelkou zápisu byla navržena a schválena: p. Věra Macháčková  

Navržení a schválení ověřovatelé: p. Léblová a p. Papež 

 

 

Před zahájením jednání se starosta zeptal přítomných zastupitelů, zda má někdo připomínky 

k minulému zápisu nebo jestli chce někdo rozšířit nebo upravit program. Nikdo neměl námitky, 

program se nerozšířil. 

 

 

Starosta obce Mgr. Kamil Abbid přivítal všechny přítomné a v 11.00 hod. zahájil veřejné zasedání.  

 

 

 



 

Program zasedání: 

 

1. Schvalování účetní závěrky MŠ Řitka za rok 2021 

2. Schvalování účetní závěrky obce Řitka za rok 2021 

3. Schvalování závěrečného účtu obce Řitka za rok 2021 

4. Rozpočtové opatření 

5. Schválení dotace krajského úřadu 

6. Problematika vodohospodářské infrastruktury 

7. Volby 2022 

8. Spolková škola 

9. Projednání žádosti SK Mníšecko, z.s. 

 

 

Průběh veřejného zasedání obecního zastupitelstva obce Řitka: 

 

 

Bod 1. programu: 

Usnesení č. 1 

Zastupitelstvo schvaluje účetní závěrku Mateřské školy Řitka, okres Praha – západ, příspěvkové 

organizace, za rok 2021. Zastupitelstvo souhlasí s převodem výsledku hospodaření ve výši 356,82 Kč 

do rezervního fondu. 

Hlasování:     pro: 7 hlasů     proti: 0 hlasů     zdržel se: 0 hlasů  

 

Bod 2. programu:    

Usnesení č.2 

Zastupitelstvo schvaluje účetní závěrku obce Řitka za rok 2021 včetně výsledku hospodaření ve výši  

1. 147. 128, 12 Kč. 

Hlasování:     pro: 7 hlasů     proti: 0 hlasů     zdržel se: 0 hlasů 

 



 

Bod 3. programu: 

Usnesení č.3 

Zastupitelstvo schvaluje celoroční hospodaření obce a závěrečný účet obce za rok 2021 včetně zprávy 

o výsledku přezkoumání hospodaření obce za rok 2021 BEZ VÝHRAD. 

Hlasování:      pro: 7 hlasů      proti: 0 hlasů      zdržel se: 0 hlasů 

 

 

Bod 4. programu: 

Zastupitelstvo bere na vědomí rozpočtová opatření schválená starostou: 

Rozpočtové opatření č.3 ze dne 20.4. 2022 

Rozpočtové opatření č.4 ze dne 31.5. 2022  

 

Usnesení č. 4 

Zastupitelstvo schvaluje rozpočtové opatření č. 5. 

Hlasování:      pro: 7 hlasů      proti: 0 hlasů      zdržel se: 0 hlasů        

 

 

Bod 5. programu: 

Vzhledem k tomu, že proběhlo výběrové řízení na opravy některých komunikací v obci, zkusí obec 

využít možnost zažádat o dotaci. V rámci tohoto je nutné přijmout předepsané usnesení. 

 

Usnesení č. 5  

Zastupitelstvo schvaluje přijetí dotace z rozpočtu Středočeského kraje a uzavření veřejnoprávní 

smlouvy o poskytnutí dotace na projekt „ Oprava komunikací Řitka“. 

Hlasování:      pro: 7 hlasů      proti: 0 hlasů      zdržel se: 0 hlasů   

 

Zároveň se bude zastupitelstvo zabývat žádostí občanů o opravu ulice Kolmá. 

 

 



 

Bod 6 programu: 

Obec je již od začátku roku nucena sama provozovat vodohospodářskou infrastrukturu a toto bude 

trvat zřejmě až do doby, než skončí řízení před ÚOHS. V současnosti ÚOHS rozhodl ve smyslu 

rozhodnutí předsedy, obec podala rozklad a čekáme na stanovisko. Zatím obec veškeré služby 

zajišťuje v rámci objednávek ve smyslu směrnice. Smlouvu na dodávky elektřiny má obec prozatím 

uzavřenou s Veolia Komodity, s.r.o. a nadále se pokouší oslovit další dodavatele. 

-je připravována aktualizace Kanalizačního řádu a Provozního řádu ČOV obce Řitka. 

-je připravován návrh plánu finanční obnovy vodovodu a kanalizací. Ten současný je z roku 2013 a již 

nevyhovuje požadavkům Ministerstva zemědělství 

-cena vody zůstane prozatím zachována a je potřeba ji schválit zastupitelstvem a v souvislosti s tím 

musí obec podat oznámení na Ministerstvo financí 

 

Usnesení č. 6: 

Zastupitelstvo schvaluje cenu vodného v částce 55,79 Kč bez DPH a cenu stočného v částce 38,90 Kč 

bez DPH. 

Hlasování:      pro: 7 hlasů      proti: 0 hlasů      zdržel se: 0 hlasů 

 

 

Bod 7 programu: 

Zastupitelstvo musí dle zákona o obcích a obecních zřízení 128/2000 Sb. Zákon o obcích (obecní 

zřízení) 

dle §67 a § 68 do 85 dnů předem konání voleb stanovit počet zastupitelů pro další funkční období. 

Vzhledem k tomu, že zastupitelé již několikrát toto probírali, navrhují navýšit počet zastupitelů na 15 

členů.  

 

Usnesení č. 7: 

Zastupitelstvo obce schvaluje a stanoví, v souladu s ustanovením §67 zákona č. 128/2000Sb.,  o 

obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, počet zastupitelů pro volební období 2022-2026 

- 15 (patnáct) členů zastupitelstva. 

Hlasování:      pro: 7 hlasů      proti: 0 hlasů      zdržel se: 0 hlasů 

 

 

 



 

Bod 8. programu: 

Do konce srpna obec musí zaplatit částku 880.000 Kč do svazkové školy na realizaci studie svazkové 

školy. Vzhledem k tomu, že DSO Svazková škola bude žádat na toto o dotaci v částce 540 000 Kč, je 

potřeba přijmout usnesení. 

Usnesení č.8 

Zastupitelstvo obce Řitka schvaluje podání žádosti o dotaci z Programu 2022 z rozpočtu 

Středočeského kraje ze Středočeského Fondu podpory včasné přípravy projektů EU 2021+ a NIP, 

prostřednictvím Dobrovolného svazku obcí Svazková škola pod Skalko pro uhotovení technické studie 

výstavby Svazkové školy pod Skalkou.  

Hlasování:     pro: 7 hlasů     proti: 0 hlasů     zdržel se: 0 hlasů 

 

 

Bod 9. programu: 

Obec obdržela žádost o finanční příspěvek od SK Mníšecka z.s. a Podbrdského klubu. Oběma 

organizacím přispěje obec po 10. 000 Kč, stejně, jako ostatním žadatelům. 

 

Usnesení č. 9 

Zastupitelstvo schvaluje finanční dar v částce 10.000Kč pro SK Mníšecko,z.s. a peněžní dar v částce 

10.000kč pro Podbrdský klub. 

Hlasování:     pro: 7 hlasů     proti: 0 hlasů     zdržel se: 0 hlasů  

 

Dotazy hostů: 

p. Hrdlička 

1. Proč obec darovala v roce 2021 částku 10.000Kč Hospici v Červeném Kostelci. 

- Částku obec darovala na přání p. Poláčka, který opravoval obecní kapličku. Sám tento hospic 

podporuje každý měsíc.  V rámci slevy, kterou obci při opravě kapličky poskytl, měl přání, abychom 

část tohoto finančního rozdílu věnovali zmíněnému hospicu (vše již bylo zmíněno ve Zpravodaji a 

zastupitelstvem řádně schváleno) 

2. Kolik je ze 170ks zakoupených kompostérů ještě k dispozici? 

-O tomto zastupitelstvo bez předešlé přípravy nemělo přehled, každopádně s největší 

pravděpodobností již jsou všechny kompostéry rozdány. Vzhledem k tomu, že kompostéry byly 

pořízeny v rámci dotace, je ke všemu vedena administrativa a uzavřené smlouvy. 

3. Kde je informační tabule, která byla na Ladech odstraněna? 



-p. starosta netuší. Zaměstnanci nechali tabuli na Ladech, později zde již nebyla. V této souvislosti 

může p. Hrdlička zažádat u MP o kamerové záznamy z vodojemu. V rámci tohoto dotazu p. starosta 

připomněl p. Hrdličkovi, že povolení na umístění tabule na obecním pozemku měl jen na dobu 

„určitou“, než si dodělá hřiště. To hotové má, zaměstnanci obce byl několikrát osobně požádán, aby 

si tabuli přemístil na svůj pozemek, což neučinil. 

4. Kdo je p. Haushalter Martin? 

-žurnalista. Více informací může poskytnout redakční rada. 

5. Najala si obec nějakého PR Managera nebo firmu v rámci propagace a voleb 2022? 

-Zatím nenajala a pokud najme, bude to soukromě a částku za případné náklady budou kandidáti 

hradit z vlastních prostředků. 

p. Táborský 

Veškeré silnice a cesty v oblasti Bučina jsou vedeny jako orná půda. Proč zastupitelstvo toto ještě 

nedalo do pořádku? 

-Vzhledem k tomu, že při digitalizaci došlo k posunu hranic pozemků, aby mohla být silnice zapsána 

do katastru, musí se zaměřit a zároveň se hranice musí stanovit přesně- buď zůstanou, jak jsou nebo 

by se muselo přeplocovat. Jelikož je toto velmi složitá operace, vyčkává se, až se zastaví zbytek 

pozemků a vše se potom bude řešit jednorázově.  

 

 

Starosta poděkoval všem přítomným za účast a v 11:34 h. ukončil zasedání. 

 

 

 

Zapisovatel: Věra Macháčková                                                              Starosta: Mgr. Kamil Abbid 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé: 

 

Marie Léblová                                                                                                Jaroslav Papež 


